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Protokół Nr XXXII/09 

sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 27 lutego 2009 roku  

o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 27 lutego 2009 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 27 lutego 2009 roku o godzinie 19.00.  
W XXXII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew;  
• Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak;   
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Bolesław Ratajczak; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu;   
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Przemysław Sztukowski w dniu 27 lutego 
2009 roku o godzinie 16.00 otworzył XXXII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych 
oraz gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Przemysław Sztukowski poinformował, 
Ŝe radni Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXXII sesji. Do 
przedłoŜonego porządku obrad został złoŜony wniosek Burmistrz Gminy Czempiń z dnia             
27 lutego 2009 roku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej 
w Czempiniu punktów:  

1. „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego”; 
2. „Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości”. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punkty                          
6a: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego               
i 6b: „Podj ęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości” 
oraz zatwierdziła zaproponowany porządek obrad wraz ze zmianami.  
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Po dokonaniu powyŜszej zmiany porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja na temat działalności Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych               

Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu. 
6. Informacja Dyrektora Biura Stowarzyszenia - Ośrodek Wspierania Przedsiębiorczości                  

w Kościanie na temat działalności Stowarzyszenia. 
6a. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
6b. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu 

Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2009 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale                     

nr XXVII/158/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 października 2008r.                  
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości w drodze inkasa.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego w miejscowości Słonin 
(budynek nr 32).  

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Głuchowo.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Bieczynach dla działki o nr ewid. 99/1.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                 

w Nowym Borówku dla dziełek wg ewid. gruntów Borowo o nr ewid. 357, 355a i 356.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu gospodarki odpadami komunalnymi (w tym recyklingu), zieleni publicznej                  
i dróg w Piotrowie Pierwszym.  

17. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu z pracy w 2008 roku.  
18. Sprawozdanie Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych Rady Miejskiej                   

w Czempiniu z pracy w 2008 roku oraz przedstawienie planu pracy Komisji na rok 
2009.  

19. Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych Rady 
Miejskiej w Czempiniu z pracy w 2008 roku oraz przedstawienie planu pracy Komisji 
na rok 2009.  

20. Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia Rady Miejskiej                     
w Czempiniu z pracy w 2008 roku oraz przedstawienie planu pracy Komisji na rok 
2009.  

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
22. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                      

w okresie międzysesyjnym.  
23. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
24. Wolne głosy i wnioski.  
25. Zakończenie sesji.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Przemysław Sztukowski poprosił                      
o zgłaszanie kandydatów na Sekretarza nadzorującego przebieg obrad sesji.  
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak zgłosił kandydaturę radnej ElŜbiety Grygier, która wyraziła 
zgodę na pełnienie tejŜe funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną ElŜbietę Grygier.   

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
nadzorujący sporządzenie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
poinformował, Ŝe zapoznał się z protokołem z XXXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, nie 
ma zastrzeŜeń co do jego treści i wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o przyjęcie go bez 
odczytania.  
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XXXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 8 stycznia 2009 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili: 

1. Radny Augustyn Szymczak w sprawach: 
•••• doprowadzenia do stanu uŜyteczności publicznej wodociągu zasilającego                

w wodę Nowe Borówko, aby zneutralizować przykre zapachy wody;  
•••• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy budujące się lub istniejące markety 

płacą gminie Czempiń jakikolwiek podatek od nieruchomości;  
2. Radny Włodzimierz Kuciak zawnioskował o doraźną pomoc na drogach 

nieutwardzonych; szczególnie na ulicy Rolnej i ulicy Towarowej – jej początek                  
i skrzyŜowanie z ulicą Malinową; w tych miejscach ulica jest całkowicie 
nieprzejezdna z uwagi na utworzone głębokie bruzdy w błotnistej strukturze; brak 
prawidłowego odwodnienia tych ulic powoduje spotęgowanie tego problemu                        
w okresie wiosennym; 

3. Radny Jacek Jaśkowiak w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, jak rozwija się 
gazyfikacja gminy Czempiń i czy będzie moŜliwość skorzystania przez mieszkańców 
gminy Czempiń z gazu z Kościana, który jest tańszy;  

4. Radny Piotr Wojciechowski w sprawach:  
• udzielenia społeczeństwu gminy Czempiń precyzyjnej informacji, Ŝe Rada 

Miejska w Czempiniu nie jest decydentem budowy marketów w Czempiniu; 
• poprawy wjazdu do lokalu wyborczego w Głuchowie, poniewaŜ mieszkańcy 

wskazują na zbyt wysoki krawęŜnik uniemoŜliwiający płynny podjazd na 
parking przy lokalu wyborczym, jak równieŜ na niebezpieczeństwo z uwagi na 
jego usytuowanie przy ruchliwej drodze A5;  

5. Radny Maciej Głochowiak w sprawach:  
• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy Zakład Gospodarki Komunalnej                      

w Czempiniu kiedykolwiek opracował plan rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych będących w jego posiadaniu;  
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• jeŜeli takowego planu nie opracowano – wniosek o zwrócenie się do Dyrektora 
ZGK w Czempiniu o opracowanie takiego planu zgodnie z art. 21 ust. 1 
ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 
ścieków.    

6. Radny Władysław Matysiak w sprawie wystąpienia do właścicieli – zarządców dróg: 
wojewódzkich i powiatowych o uporządkowanie poboczy dróg po dokonanych 
wycinkach krzewów i drzew; 

7. Radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy w roku 2009 zostanie postawiony 

przystanek autobusowy dla dzieci w miejscu naprzeciwko sadu w Głuchowie;  
• przedstawienia bilansu kosztów organizacji finału Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy w Czempiniu w 2009 roku.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Przemysław Sztukowski powitał gości, 
którzy będą przedstawiali informacje w następnych punktach porządku obrad w osobach: 

1. Pani Anety Karkosz – Prezesa Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych 
Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu; 

2. Pana Damiana Łakomego - Dyrektora Biura Stowarzyszenia - Ośrodek Wspierania 
Przedsiębiorczości w Kościanie; 

3. Pani Moniki Pawłowskiej – Głównej Księgowej Ośrodka Wspierania 
Przedsiębiorczości w Kościanie. 

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Informację na temat działalności Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych               
Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawiła Pani Aneta Karosz.  
Prezes Aneta Karkosz przypomniała, Ŝe radni Rady Miejskiej w Czempiniu spotkali się z nią 
klika lat temu, kiedy to gmina Czempiń obejmowała udziały w SFPK, który powstał, aby 
wspierać działania mikro, małej i średniej przedsiębiorczości na terenie południowo – 
zachodniej Wielkopolski; gmina Czempiń jako pierwsza przystąpiła do Funduszu spośród 
gmin powiatu kościańskiego, a następnie jej władze lobbowały o to, aby kolejne gminy z tego 
terenu przystępowały do niego. Prezes Aneta Karkosz poinformowała, Ŝe w dniu dzisiejszym 
udziały w funduszu objęły wszystkie jednostki samorządu w powiecie kościańskim, jak 
równieŜ Ośrodek Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie. Prezes Aneta Karkosz 
wskazała, Ŝe celem działalności Funduszu miało być doprowadzenie do sytuacji, w której 
przedsiębiorcy z gminy otrzymywaliby poręczenia na kwoty większe aniŜeli na objęte przez 
gminy udziały i tak teŜ dzieje się w dniu dzisiejszym. Prezes Aneta Karkosz poinformowała, 
Ŝe w tej chwili w członkami Funduszu jest 38 udziałowców, z czego 35 to jednostki 
samorządu terytorialnego, zaś udziałowcem strategicznym jest Bank Gospodarstwa 
Krajowego, który posiada 44% udziałów w kapitale Funduszu, dwaj członkowie są 
przedstawicielami samorządu gospodarczego – jednym z nich jest Ośrodek Wspierania 
Przedsiębiorczości w Kościanie. Prezes Aneta Karkosz wskazała, Ŝe skala działalności 
Funduszu wzrosła diametralnie w roku 2006, jednak najlepszymi latami działalności okazały 
się lata 2007 i 2008 i tendencja ta utrzyma się na pewno, a istnieje równieŜ moŜliwość jej 
zwiększenia, poniewaŜ ze względu na kryzys finansowy przedsiębiorcy poszukują 
mocniejszych zabezpieczeń i widać juŜ wzrost wartości udzielonych poręczeń w pierwszych 
dwóch miesiącach roku 2009 i przewiduje się, Ŝe poręczenia będą udzielana na kwotę 20 mln 
zł rocznie. Prezes Aneta Karkosz wskazała, Ŝe w gminie Czempiń udzielono poręczeń na 
kwotę 410 790 zł, w powiecie kościańskim na kwotę około 2 mln zł. Prezes Aneta Karkosz 
wskazała, Ŝe dzięki pozyskaniu przez Fundusz środków z Banku Gospodarstwa Krajowego 
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moŜliwe jest udzielenie poręczeń na kwotę znacznie przewyŜszającą wartość udziałów gminy 
w Funduszu. Prezes Aneta Karkosz wskazała, Ŝe w roku 2008 w gminie Czempiń były 
udzielone cztery poręczenia na kwotę 303 240 zł, w 2007 roku udzielono równieŜ cztery 
poręczenia na nieco mniejszą kwotę. Prezes Aneta Karkosz wskazała, Ŝe idealną sytuacją 
byłaby ta, w której gmina Czempiń objęłaby w Funduszu 50 udziałów na kwotę 50 000 zł.                        
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski powitał na 
obradach sesji radnego Krzysztofa Sankiewicza, wobec czego Rada obradowała                               
w 15 - osobowym składzie. Przewodniczenie obradom sesji przejął Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz.   
 
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Informację na temat działalności Stowarzyszenia - Ośrodek Wspierania Przedsiębiorczości                  
w Kościanie przedstawił Pan Damian Łakomy.  
Dyrektor Biura Damian Łakomy przypomniał, Ŝe Gmina Czempiń jest członkiem 
Stowarzyszenia od 2004 roku. Dyrektor Biura Damian Łakomy wskazał, Ŝe w roku 2008               
w ramach działań Stowarzyszenia prowadzone były zajęcia dla słuchaczy Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku w Kościanie w ramach sekcji przedsiębiorczość. Ponadto, Dyrektor Biura 
Damian Łakomy wskazał, Ŝe uczestniczy równieŜ w pracach komisji przyznającej wspólnie             
z Urzędem Pracy w Kościanie środki na rozpoczęcie prowadzenia działalności gospodarczej. 
Dyrektor Biura Damian Łakomy wskazał, Ŝe w roku 2008 pomoc taką uzyskało 48 osób,              
w  tym 8 osób z terenu gminy Czempiń na kwotę ponad 100 000 zł. Dyrektor Biura Damian 
Łakomy wskazał, Ŝe działalność Ośrodka skupia się na doradztwie, szkoleniach i pomocy dla 
osób rozpoczynających prowadzenie działalności gospodarczej, od 2004 roku przy 
współpracy z Ośrodkiem powstało około 300 firm. Dyrektor Biura Damian Łakomy wskazał, 
Ŝe wspólnie z Urzędem Pracy i firmą konsultingową zostały zorganizowane dwa cykle 
szkoleń dla konsultantów funduszy europejskich, które miały na celu zapoznać z moŜliwością 
pozyskania środków głownie z Europejskiego Funduszu Społecznego – Kapitał Ludzki; część 
z przeszkolonych osób odbędzie staŜe w urzędach gmin, w tym w gminie Czempiń; osoby te 
będą konsultantami, szczególnie jeśli chodzi o program dotyczący obszarów wiejskich. 
Dyrektor Biura Damian Łakomy wskazał, Ŝe oprócz szkoleń prowadzonych dla Urzędu Pracy 
w Kościanie, są równieŜ organizowane szkolenia w Wolsztynie, poniewaŜ Stowarzyszenie ma 
moŜliwość prowadzenia działalności zarobkowej. Dyrektor Biura Damian Łakomy 
poinformował, Ŝe została wyremontowana siedziba Stowarzyszenia, która mieści się przy 
ulicy Rzemieślniczej w Kościanie. Dyrektor Biura Damian Łakomy poinformował, Ŝe 
przedstawiciele Stowarzyszenia brali udział w pracach Samorządowego Funduszu Poręczeń 
Kredytowych w Gostyniu – przedstawicielem Stowarzyszenia jest Burmistrz Gminy 
Czempiń. Dyrektor Biura Damian Łakomy wskazał, Ŝe prowadzi we współpracy z Panią 
Monika Pawłowską szkolenia dla przedsiębiorców dotyczące pozyskiwania środków                    
z  funduszy europejskich.           
Dyrektor Biura Damian Łakomy przedstawił dane statystyczne dotyczące działalności 
Stowarzyszenia.  
 
Pan Monika Pawłowska – Główna Księgowa Ośrodka Wspierania Przedsiębiorczości                   
w Kościanie wskazała, Ŝe Stowarzyszenie uzyskuje przychody z działalności gospodarczej 
oraz ze składek członkowskich – w 2008 roku 44% przychodów pochodziło ze składek 
członkowskich, pozostała część z działalności gospodarczej. Monika Pawłowska podkreśliła, 
Ŝe dzięki składkom członkowskim jest moŜliwość udzielania przez Stowarzyszenie 
bezpłatnych porad dla osób bezrobotnych oraz przedsiębiorców. Monika Pawłowska 



 6 

wskazała, Ŝe działalność gospodarcza przynosi 46 % przychodów i polega głównie na 
prowadzeniu szkoleń dla Powiatowego Urzędu Pracy w Kościanie i Powiatowego Urzędu 
Pracy w Wolsztynie. Monika Pawłowska wskazała, Ŝe struktura przychodów jest ściśle 
powiązana ze strukturą kosztów Stowarzyszenia – działalność statutowa generuje 55 % 
kosztów. Monika Pawłowska wskazała, Ŝe generalnie moŜna powiedzieć, iŜ wysokość 
składek członkowskich płaconych przez Gminę Czempiń wynosi 6 500 zł rocznie, zaś 
wysokość bezzwrotnej pomocy przekazanej osobom fizycznym w 2005 roku wyniosła 57 000 
zł, w roku 2006 było to 100 000 zł, w roku 2008 – 103 000 zł.       
 
Wobec wyczerpania tematyki punktów 5 i 6 Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
radny Krzysztof Sankiewicz podziękował przybyłym gościom, którzy opuścili obrady sesji.  
 
Do punktu 6a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew, uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/186/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Dorotę Krystynę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 6b porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami - 
Romana Skrzypczaka: 
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak poprosił o wyjaśnienie, dlaczego w dniu dzisiejszym ma zostać 
podjęta uchwała określająca okres uŜyczenia na 10 lat, skoro wcześniej Rada wyraziła zgodę 
na uŜyczenie tej nieruchomości na czas nieokreślony.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe takie 
uregulowanie jest korzystniejsze dla klubu, poniewaŜ przy ubieganiu się o środki pochodzące 
ze źródeł zewnętrznych jest moŜliwość ich pozyskania właśnie, jeśli czas uŜyczenia wynosi 
minimum 10 lat.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski poprosił             
o wyjaśnienie, czy środki, o których mowa, Ŝe są moŜliwe do pozyskania, zostały                         
w jakikolwiek sposób „przyrzeczone” UKS „AS” i czy jeśli nawet klub ich nie uzyska planuje 
równieŜ zagospodarować ten teren.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
prowadził rozmowy z Prezesem UKS „AS” i posiada zapewnienie, Ŝe władze klubu nie będą 
czekały na środki zewnętrzne, ale rozpoczną prace nad zagospodarowaniem tego terenu 
wcześniej, natomiast taka forma uchwały Rady Miejskiej w Czempiniu moŜe pomóc w ich 
pozyskaniu.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/187/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie wyraŜenia zgody na uŜyczenie nieruchomości przedstawioną wraz                       
z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami - Romana 
Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/188/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawioną wraz                                 
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Wielkopolskiemu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń 
Dorotę Krystynę Lew, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/189/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę 
Krystynę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Na wniosek radnego Krzysztofa Giemzy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
Krzysztof Sankiewicz zarządził 10 – minutową przerwę w obradach sesji.  
 
Po wznowieniu obrad sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztofa 
Sankiewicza przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad.  
 
Obrady sesji opuścił radny Jerzy KrzyŜostaniak, wobec czego Rada Miejska w Czempiniu 
obradowała w obecności 14 osób.  

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2009 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę 
Łączną uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/190/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
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zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2009 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę 
Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 
XXVII/158/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 października 2008r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych przedstawionego wraz                
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/191/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.              
w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr XXVII/158/08 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 października 2008r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych przedstawioną wraz                 
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości w drodze inkasa przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz 
Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/192/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości 
w drodze inkasa przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy 
Czempiń Dorotę Krystynę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego w miejscowości Słonin 
przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – 
Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/193/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego w miejscowości Słonin przedstawioną 
wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana 
Skrzypczaka.              
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Głuchowo 
przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – 
Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/194/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Głuchowo przedstawioną wraz 
uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana 
Skrzypczaka.              
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Bieczynach dla działki o nr ewid. 99/1 przedstawionego 
wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana 
Skrzypczaka, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/195/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Bieczynach dla działki o nr ewid. 99/1 przedstawioną wraz                
z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana 
Skrzypczaka.              
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                       
w Nowym Borówku dla dziełek wg ewid. gruntów Borowo o nr ewid. 357, 355a i 356 
przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – 
Romana Skrzypczaka:  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami – Roman Skrzypczak wskazał, Ŝe proponuje się, 
aby stawkę słuŜącą naliczaniu opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości określić                  
w uchwale na 30 %.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/196/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Nowym 
Borówku dla dziełek wg ewid. gruntów Borowo o nr ewid. 357, 355a i 356 
przedstawioną wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami – Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
gospodarki odpadami komunalnymi (w tym recyklingu), zieleni publicznej i dróg w Piotrowie 
Pierwszym przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami – Romana Skrzypczaka: 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami – Roman Skrzypczak wskazał, Ŝe proponuje się, 
aby stawkę słuŜącą naliczaniu opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości określić                  
w uchwale na 1%.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XXXII/197/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 27 lutego 2009r.             
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
gospodarki odpadami komunalnymi (w tym recyklingu), zieleni publicznej i dróg 
w Piotrowie Pierwszym przedstawioną wraz uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 17 porządku obrad: 
 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu z pracy w 2008 roku 
przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Wojciechowski.  
Do sprawozdania uwag nie wniesiono.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 18 porządku obrad: 
 
Sprawozdanie Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych Rady Miejskiej                   
w Czempiniu z pracy w 2008 roku przedstawiała Przewodnicząca Komisji radna ElŜbieta 
Grygier.  
Do sprawozdania uwag nie wniesiono.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 19 porządku obrad: 
 
Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych Rady Miejskiej w Czempiniu 
z pracy w 2008 roku przedstawił Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Kuciak.  
Do sprawozdania uwag nie wniesiono.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia Rady Miejskiej                     
w Czempiniu z pracy w 2008 roku przedstawił Przewodniczący Komisji radny Aleksander 
Wieliński.  
Do sprawozdania uwag nie wniesiono.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 21 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr 
19 i 20 do niniejszego protokołu: 
 
Radny Piotr Wojciechowski poprosił o bardziej szczegółową informację na temat punktów:  

• 16 – „Narada planowa u Starosty – program rowy i sprawa zbiorników retencyjnych”; 
• 23 – „Spotkanie z mieszkańcami i szefami firm, których grunty przylegają do 

planowanego nowego targowiska z udziałem projektanta”. 
 
Radna ElŜbieta Grygier poprosiła o bardziej szczegółową informację na temat punktu 9 – 
„Spotkanie z kancelarią prawną w sprawie egzekucji naleŜności od dwóch firm, w których 
działają likwidatorzy”.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła: 

• do punktu 9 – nastąpiło podpisanie umowy z kancelarią prawną, która zajmie się 
egzekucją długów od dwóch firm, w których są likwidatorzy, a firmy te uchylają się 
od zapłacenia zaległości na rzecz Gminy Czempiń; 

• do punktu 16 – Burmistrz Dorota Krystyna Lew poprosiła o rozwaŜenie przez 
Komisję Rewizyjną moŜliwości zmiany terminu posiedzeń, poniewaŜ w kaŜdą drugą 
środę miesiąca odbywa się planowa narada u Starosty Powiatu Kościańskiego 
Kościańskiego, co zbiega się z planowym posiedzeniem Komisji Rewizyjnej,                         
a w konsekwencji powoduje, Ŝe Burmistrz nie moŜe w niej uczestniczyć. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w ramach Programu Rowy                  
w 2009 roku gmina zamierza zatrudnić 8 osób. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe kwestia zbiorników retencyjnych 
została poruszona, poniewaŜ planuje się usytuowanie zbiornika retencyjnego                      
w Czempiniu w rejonie Osiedla Przylesie, poniewaŜ obniŜa się poziom wód 
gruntowych i konieczne jest pobudowanie takich zbiorników na terenie całego 
powiatu.    

• do punktu 23 - Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe spotkanie 
związane było z koncepcją budowy targowiska na terenie za bankiem w Czempiniu                 
i miało na celu porozumienie z właścicielami gruntów przyległych do niego co do 
moŜliwości pobudowania targowiska moŜliwie jak najbliŜej granic ich posesji. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe po spotkaniu jest zapewnienie 
mieszkańców, Ŝe taką zgodę Urząd Gminy w Czempiniu uzyska i zostanie ona 
potwierdzona w najbliŜszym czasie na piśmie. 

 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew – do punktu 17 – „Spotkanie z szefem 
firmy TEW – w sprawie umowy z BIP Serwis” – poinformowała, Ŝe została podpisana 
umowa trójstronna pomiędzy firmą BIP Serwis – TEW i Związkiem Międzygminnym „CZO 
– SELEKT” – obejmująca opracowanie przez firmę BIP Serwis projektu planu gospodarki 
odpadami wspólnego dla wszystkich gmin Związku oraz projektu wspólnego regulaminu 
utrzymania czystości i porządku w zakresie dotyczącym gospodarki odpadami komunalnymi, 
jak równieŜ na przygotowanie programu edukacji ekologicznej i jego realizację przez 
najbliŜsze trzy lata. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe czas potrzebny na 
opracowanie tych dokumentów to około 7 – 8 miesięcy, zaś koszt to kwota 120 000 zł + VAT 
i wszystkie te koszty pokryje firma TEW. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe po 
stronie Związku leŜy dostarczenie wszelkich niezbędnych dokumentów z wszystkich gmin               
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i pomoc pracowników w zakresie udzielenia informacji o dotychczasowych regulaminach, 
które w gminach funkcjonują.     
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew – do punktu 21 sprawozdania – „Udział              
w spotkaniu sołeckim w Piotrowie Pierwszym” – poinformowała, Ŝe nowym sołtysem 
sołectwa Piotrowo Pierwsze została Pani Urszula Kościuszko.  
    
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 21 listopada 2008 roku 
została uchwalona nowa ustawa o pracownikach samorządowych, która weszła w Ŝycie                   
z dniem 1 stycznia 2009 roku i między innymi nakłada obowiązek utworzenia stanowiska 
sekretarza w gminach, powiatach i województwach. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe w związku z tym z dniem 1 marca 2009 roku Sekretarzem Gminy 
Czempiń zostaje Pani Aleksandra Marciniak, która do tej pory pełniła funkcję Kierownika 
Referatu Organizacyjnego. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Pani 
Aleksandra Marciniak jest absolwentką Wydziału Prawa i Administracji Uniwersytetu                                
im. A. Mickiewicza w Poznaniu i ukończyła równieŜ aplikację radcowską. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w związku z wakatem na stanowisku Kierownika Referatu 
Organizacyjnego funkcję tą obejmie z dniem 1 marca 2009 roku Pani Magdalena Głucha.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜył gratulacje 
awansowanym pracownikom.  
 
Pani Aleksandra Marciniak podziękowała za okazane zaufanie Burmistrz Gminy Czempiń 
docenienie jej dotychczasowej pracy. Pani Aleksandra Marciniak w imieniu awansowanych 
pracowników zapewniła, Ŝe będą swoje obowiązki wypełniały z poszanowaniem prawa i dla 
dobra mieszkańców gminy.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w minionym tygodniu została odznaczona Brązowym Medalem „Za zasługi dla 
Województwa Wielkopolskiego” Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew, której 
złoŜył gratulacje w imieniu swoim i radnych Rady Miejskiej w Czempiniu.   
 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w okresie międzysesyjnym:  

1. uczestniczył we wręczeniu certyfikatów Wojewódzkiego Instytutu jakości firmie 
czempińskiej – „SILVA”; 

2. uczestniczył w Gali „Gazety kościańskiej”, podczas której wręczono statuetki dla 
najlepszych sportowców i trenerów z terenu powiatu kościańskiego;  

3. uczestniczył w Memoriale im. Łukasza Bucherta w tenisie stołowym w Czempiniu,              
w którym wzięło udział sześć najlepszych juniorek województwa wielkopolskiego;    

4. w kaŜdą środę pełnił dyŜur w Urzędzie; 
5. zwołał posiedzenie Komisji wspólnej Rady Miejskiej w Czempiniu; 
6. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

• sprawozdanie z realizacji inwestycji prowadzonych w 2009 roku przez Referat 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu – 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu; 

 



 13 

• Stowarzyszenia Inicjatyw MłodzieŜowych LOCK z propozycją utworzenia 
młodzieŜowej rady gminy – załącznik nr 22 do niniejszego protokołu; 

• informacja na temat inwestycji wodociągowych przeprowadzonych przez 
PPHU EKO – TECH – załącznik nr 23 do niniejszego protokołu; 

• uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr I/41/09 z dnia 14 stycznia 2009 
roku uniewaŜniająca uchwałę Rady Miejskiej w Czempiniu dotyczącej 
przekazania dotacji dla Komendy Powiatowej Policji w Kościanie – stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
wyjaśnił, Ŝe środki finansowe zostały przekazane zasadnie, poniewaŜ stosowny 
zapis znalazł się w uchwale budŜetowej, natomiast nie było konieczności 
podejmowania kolejnej uchwały w tym zakresie.    

 
Do punktu 22 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew  udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Augustyna Szymczaka: 
• w sprawie jakości wody w miejscowości Nowe Borówko – Burmistrz Dorota 

Krystyna Lew wyraziła zdziwienie tą interpelacją, poniewaŜ ani sołtys tej 
miejscowości, ani Ŝaden z mieszkańców takiej informacji Burmistrzowi do tej 
pory nie przekazał; niemniej jednak informacja ta zostanie sprawdzona; 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe o złym stanie wody powinna 
zostać natychmiastowo poinformowana, tym bardziej, Ŝe do wiadomości 
mieszkańców udostępniony jest jej numer telefonu;  

• w sprawie pytania, czy budujące się lub istniejące markety płacą gminie 
Czempiń jakikolwiek podatek od nieruchomości -  Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe nie ma powodu, dla którego markety nie miałyby płacić 
podatków dla gminy; Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe firma 
prowadząca POLO Market w Czempiniu złoŜyła stosowaną deklarację 
podatkową, wg której zostanie jej naliczony podatek;  

2. Radnego Włodzimierza Kuciaka o doraźną pomoc na drogach nieutwardzonych – 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w porównaniu z drogami na terenie 
gminy Czempiń – na przykład w Betkowie – drogi w Czempiniu nie są w najgorszym 
stanie; Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe na dzień dzisiejszy nie ma 
moŜliwości doraźnej pomocy z uwagi na panujące warunki pogodowe; 

3. Radnego Jacka Jaśkowiaka w sprawie pytania, jak rozwija się gazyfikacja gminy 
Czempiń – Burmistrz Dorota Krystyna Lew zaproponowała, aby zorganizować dla 
radnych Rady Miejskiej w Czempiniu spotkanie z szefostwem firmy KRI, która ma 
wyłączność na dostarczanie gazu na terenie naszej gminy, poniewaŜ wówczas moŜna 
będzie uzyskać informacje „z pierwszej ręki”;  

4. Radnego Piotra Wojciechowskiego w sprawach:  
• udzielenia społeczeństwu gminy Czempiń precyzyjnej informacji, Ŝe Rada 

Miejska w Czempiniu nie jest decydentem budowy marketów w Czempiniu – 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe róŜne spekulacje w tym zakresie 
pojawiają się na terenie gminy, jednakŜe naleŜy jasno powiedzieć, Ŝe ani 
Burmistrz, ani Rada Miejska w Czempiniu nie podjęły decyzji o budowie 
tychŜe sklepów. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe nie ma 
moŜliwości zakazu prowadzenia działalności handlowej przez kogokolwiek. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe zdania na temat budowy tych 
sklepów są podzielone i część społeczeństwa cieszy się, Ŝe nie będzie musiała 
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do nich dojeŜdŜać do innej miejscowości. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe zostanie rozpatrzona propozycja poinformowania społeczeństwa 
o procedurze powstawania takich sklepów na terenie gminy.     

• poprawy wjazdu do lokalu wyborczego w Głuchowie, poniewaŜ mieszkańcy 
wskazują na zbyt wysoki krawęŜnik uniemoŜliwiający płynny podjazd na 
parking przy lokalu wyborczym, jak równieŜ na niebezpieczeństwo z uwagi na 
jego usytuowanie przy ruchliwej drodze A5 - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe lokal ten jest bardzo dobry – jest przystosowany do osoby 
niepełnosprawnej jako jeden z dwóch na terenie gminy, niemniej jednak do 
wyborów do Europarlamentu, które w tym roku przypadają na dzień 7 czerwca 
Urząd Gminy w Czempiniu podejmie kroki, aby mieszkańcy mieli lepszy 
wjazd do lokalu wyborczego;    

5. Radnego Macieja Głochowiaka w sprawie pytania, czy Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu kiedykolwiek opracował plan rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w jego posiadaniu – Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe odpowiedź zostanie udzielona na piśmie;  

6. Radnego Władysława Matysiaka w sprawie wystąpienia do właścicieli – zarządców 
dróg: wojewódzkich i powiatowych o uporządkowanie poboczy dróg po dokonanych 
wycinkach krzewów i drzew – Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 
interpelacja zostanie przekazana do odpowiednich zarządców dróg; 

7. Radnego Krzysztofa Giemzy w sprawach:  
• pytania, czy w roku 2009 zostanie postawiony przystanek autobusowy dla 

dzieci w miejscu naprzeciwko sadu w Głuchowie – Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew poinformowała, Ŝe nie ma uzgodnionej pozytywnej lokalizacji przystanku 
dla tych dzieci – nie wyraził zgody Zarząd Dróg Wojewódzkich. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew przypomniała, Ŝe przed rozpoczęciem roku szkolnego 
odbyła się wizja terenu miejscowości Głuchowo, podczas której znalezione 
miało zostać miejsce usytuowania wiaty przystankowej. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe z usytuowaniem wiaty jest kłopot, poniewaŜ 
mieszkańcy, którzy zamieszkują przy nowych drogach wybudowanych                   
przez gminę w Głuchowie, nie zgadzają się nawet na wkopanie słupka                   
z napisem przystanek szkolny, poniewaŜ jest to teren wspólnoty 
mieszkaniowej. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe jeśli są takie 
trudności, to będą równieŜ w momencie, kiedy miałaby tam zostać postawiona 
wiata przystankowa. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe młodzieŜ 
dojeŜdŜająca do Gimnazjum w Borowie odjeŜdŜa z przystanku usytuowanego 
przy kościele;       

• przedstawienia bilansu kosztów organizacji finału Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy w Czempiniu w 2008 roku - Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew poprosiła o uszczegółowienie tej interpelacji i wówczas odpowiedzi 
udzieli Dyrektor Centrum Kultury Czempiń – Katarzyna Hohorek.   

 
Radny Krzysztof Giemza wyjaśnił, Ŝe prosi o informację, ile Gmina Czempiń poniosła 
kosztów z tytułu organizacji Finału WOŚP, poniewaŜ takie pytania były zadawane mu przez 
mieszkańców Gminy.  
 
Dyrektor Centrum Kultury Czempiń – Katarzyna Hohorek wyjaśniła, Ŝe podczas Finału              
w 2009 roku Orkiestra zebrała około 9 500 zł, natomiast koszty, jakie zostały poniesione 
wyniosły około 1 500 – 1 800 zł, w skład tych kosztów weszły koszty dojazdu zaproszonych 
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zespołów, tzw. światełka do nieba, koszty transportu sceny, natomiast wynajęcie sceny, 
oświetlenia i nagłośnienia było sponsorowane przez firmę będącą właścicielem sceny.     
 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe zgadza się, iŜ lokal wyborczy w Głuchowie jest 
świetnie przygotowany do przeprowadzenia wyborów, jednak problemem jest bezpieczny 
dojazd do niego.  
Radny Piotr Wojciechowski podkreślił, Ŝe naleŜy przekazać społeczeństwu rzetelną 
informację o tym, iŜ ani Rada Miejska w Czempiniu, ani Burmistrz nie mieli wpływu na 
powstanie dwóch nowych sklepów w Czempiniu, poniewaŜ pomogłoby to uciąć wszelkie 
spekulacje na ten temat.  
 
Radny Maciej Glochowiak wskazał, Ŝe w części swojej interpelacji pytał, czy taki plan 
wypłynął na ręce Burmistrz Gminy Czempiń i czy jest moŜliwość zapoznania się z nim.   
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe nie wpłynął na jej ręce plan rozwoju                        
i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych opracowany przez Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu.  
 
Do punktu 23 porządku obrad: 
 
W wolnych glosach i wnioskach:  
 
Radny Stanisław Owsianny poprosił o wyjaśnienie przez Dyrektor Centrum Kultury 
Czempiń następującej kwestii – czy od 1 stycznia 2009 roku nie moŜna w CK Czempiń 
wynająć sali na okolicznościowe okazje.   
 
Dyrektor Centrum Kultury Czempiń – Katarzyna Hohorek wyjaśniła, Ŝe faktycznie od                   
1 stycznia 2009 roku zrezygnowano z wynajmowania sali Centrum Kultury Czempiń, 
poniewaŜ taka działalność nie opłacała się Centrum. Katarzyna Hohorek wskazała, Ŝe zawsze 
podpisywana była przez nią umowa na wynajem sali z osobą dorosłą, której wystawiono 
rachunek, niemniej jednak szkody, które w czasie uŜytkowania sali ewentualnie powstawały 
miały być zawsze naprawiane przez wynajmujących, tymczasem jakość tej naprawy 
powstawała dyskusyjna i często powodowała konieczność kolejnych napraw dokonywanych 
juŜ przez Centrum Kultury Czempiń. Katarzyna Hohorek wskazała na przykład sytuacji,             
w której osoba wynajmująca salę w grudniu 2008 roku do dnia dzisiejszego nie naprawiła 
powstałej usterki i Dyrektor Centrum była zmuszona o pomoc w tej sprawie poprosić Policję.  
 
Radny Maciej Głochowiak poprosił Burmistrz Gminy Czempiń o wyjaśnienie, czy Gmina 
miałaby moŜliwości finansowe, aby przynajmniej raz w kwartale wydać bezpłatny biuletyn 
dla mieszkańców gminy w formie dodatku do Gazety Czempiń, informując o stanie 
inwestycji na terenie gminy, poniewaŜ takich informacji brakuje w lokalnych mediach, 
tymczasem mieszkańcy są nimi zainteresowani.      
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Biuletyn, który                    
w poniedziałek 2 marca 2009 roku trafi do mieszkańców Gminy Czempiń ma objętość                      
4 kartek – 8 stron; został przygotowany przez pracowników Urzędu w ramach informacji 
publicznej Urzędu Gminy w Czempiniu; zawarto w nim informacje na temat inwestycji                 
w roku ubiegłym, zamierzeń inwestycyjnych na rok obecny, wykazu imprez, jakie dobędą się 
na terenie gminy, wykazu najwaŜniejszych telefonów, na temat Dni Ziemi Czempińskej,               
o moŜliwości przekazania 1 % podatku dla dzieci niepełnosprawnych z terenu Powiatu 
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kościańskiego. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe druk biuletynu został złamany 
przez pracownika Centrum Kultury Czempiń za symboliczną opłatą, koszt druku 3 000 
egzemplarzy to kwota 1 950 zł i rozniesienie przez Pocztę – 450 zł. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe wydawanie biuletynu co kwartał byłoby zbyt częste, poniewaŜ nie 
rozwija się w tak szybkim tempie realizacja tychŜe inwestycji. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe moŜna pochylić się nad propozycją wydania biuletynu po zakończeniu 
półrocza i przedstawić informację na temat stanu finansów gminnych, wówczas równieŜ 
podać informację na temat stanu inwestycji gminnych.  
 
Pan Andrzej Jankowski zaapelował, aby Burmistrz Gminy Czempiń rzetelnie poinformowała 
społeczeństwo, Ŝe Rada Miejska w Czempiniu nie miała Ŝadnego wpływu na powstanie 
Marketu Biedronka w Czempiniu.  
Pan Andrzej Jankowski zwracając się do radnego Piotra Wojciechowskiego poprosił                    
o udzielenie informacji, czy zadowoliła go informacja udzielona przez Burmistrz Gminy 
Czempiń na temat godzin pracy Zastępcy Burmistrza. Pan Andrzej Jankowski zwracając się 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu zaproponował, Ŝe „moŜe warto, aby on 
się tą sprawą zainteresował”. Pan Andrzej Jankowski wskazał, Ŝe Zastępca Burmistrza nie był 
obecny podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, z aktualnie odbywającej się 
równieŜ się zwolnił.  
Pan Andrzej Jankowski pogratulował objęcia funkcji Sekretarza Gminy Pani Aleksandrze 
Marciniak i wskazał, Ŝe „Wydział Prawa i Administracji zobowiązuje”.     
 
Sołtys Betkowa Eugeniusz Pawlak poprosił Burmistrz Gminy Czempiń o wyjaśnienie, 
którego odcinka drogi w Betkowie będzie dotyczyła doraźna pomoc z uwagi na jego fatalny 
stan. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe konieczna jest poprawa stanu 
drogi w Betkowie na tym odcinku, który w dniu dzisiejszym jest w najgorszym stanie                      
i którego dotyczy najwięcej monitów zarówno do Sołtysa, jak i do Urzędu Gminy                         
w Czempiniu.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe odpowiedzi na pytanie 
radnego Piotra Wojciechowskiego dotyczącego czasu pracy Zastępcy Burmistrza udzieliła na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu i radny był zadowolony z tej 
informacji. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe jeśli Zastępca Burmistrza nie 
uczestniczy w sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, to oznacza, Ŝe reprezentuje wówczas 
Burmistrza podczas innych spotkań, na których powinna być ona osobiście. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe Zastępca Burmistrza jest jej pracownikiem i to ona decyduje               
o jego czasie pracy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe radni             
i on są usatysfakcjonowani informacją uzyskaną w tym zakresie od Burmistrz Gminy 
Czempiń. Radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, Ŝe wszystko w tym zakresie odbywa się 
zgodnie z prawem i nie doszło do sytuacji, która wymagałaby interwencji Rady Miejskiej               
w Czempiniu. Radny Krzysztof Sankiewicz potwierdził, Ŝe Zastępca Burmistrza Gminy 
uczestniczy teraz w spotkaniu straŜackim w Borowie. 
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Do punktu 24 porządku obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął 
posiedzenie. 
 
Protokołował:                                                               
Inspektor 
mgr Magdalena Głucha 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 

/-/Przemysław Sztukowski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


